
                      ”LYNGHOVED” 🖉 SKANDERBORGVEJ 86 🖉 8680 RY 

Dagsorden til bestyrelsesmødet den 28/8 -2024
kl.19.00-21.00 på Lynghoved.

Punkt                   
Deltagere:
Leon, Bo, Marie, Anne, SuS, Jan, Karsten, Annette, Simon, Martin F.M.

1  Godkendelse af referat fra d. 19/6 -2024
Godkendt

2 Nyt fra byggeudvalget.
Projektbeskrivelse en færdig, og er klar til at blive sendt ud.
Ny mailadresse er oprettet: info@ryspejder.dk 
Hele PDF ansøgningen rundsendes til bestyrelsen til info

3
Meddelelser fra formanden. 
Der har været stormskade på lageret i Super Brugsen. Tagvinduet fløj af
i fredags ca. 10.m2 stort hul er lappet med presenning, jeg ved ikke 
hvad Brugsens planer om en reparation er endnu.
Brf. Tryg's administrationschef Frank Hansen siger at forsikringen dækker rep.

4 Meddelelser fra kassereren. 
Regnskabet blev gennemgået. Intet særligt at bemærke.
Dog skal kontoen for Gammelt jern fremhæves - der er indtil nu indtjent over 
37.000.
Leon og Bo spørger deres banker om vi kan få en konto i deres banker, så vi kan 
få fordelt risikoen.

5 Meddelelser fra gruppelederne. 
Leon er efter indstilling fra gruppeledelsen blevet indstillet og valgt som Årets 
Ildsjæl i Skanderborg kommune. Han hædres ved en sammenkomst 9/10 i Veng.

Der er 82 deltager til årets oprykningsweekend i den kommende weekend som 
afholdes samtidig med Ry By Day & Night.

6 Nyt fra klanen.
Asbjørn og Philip skal på kursus i medlemssystemet så de kan oprette arrangementer.

 7 Ventelister/ledersituationen. Hvordan ser det ud pt.?
Myrerne tømmer ventelisten og bliver næsten 40.
Skovmusene får mange oprykkere, men får næsten ikke plads til nogen fra 
ventelisten.

Der er en del ledere, der rokerer ifm oprykningen.
Der er myrerledere nok – men der er en udfordring hos Skovmusene.
Fjeldrotter mister 3 ledere – men de er rimeligt dækket ind.
Troppen er også godt bemandet.



8 Evaluering af høstmarked. 
Flere vidste ikke at der var mulighed for at smøre sig en mad lørdag ude bag 
opvasken. Der var mulighed for lave en med ost og en med ost. Der var et ønske 
fra de der fandt derud, at der var lidt mere end ost at vælge mellem.

Det står i info-folderen – men bod-ejerne skal nævne det for hjælperne.
Der skal være andet og mere end ost og ost.
Det kan godt pensles mere ud i folderen.

Vartegnet skal være større og mere synligt.

9 Eventuelt.
Næste møde skal flyttes, da der er prisuddeling i Veng den dag... Mødet er flyttet til 23.10.

Næste møde er aftalt til d. 23. oktober, 11. december. 5. februar.


